

「農+樂」農場名單 List of "Agri enJoy" Farms

(截至 As at 24/07/2024)

	農場名稱 Farm Name	農場地址 Farm Address	交通 Transportation	聯絡電話及網頁 Contact No. & Webpages	開放時間 Opening Hours
1	香港青年協會有機農莊# The HKFYG Organic Farm#	元朗八鄉河背水塘家樂徑 1 號 22°24'31.9"N 114°04'24.5"E	小巴 Minibus No. 71 由 錦上路站 至 河背村總站 From: Kam Sheung Road To: Ho Pui Minibus Terminus	2838 4808 Web, FB, IG	星期一至日 Mon to Sun 0900 - 1630
2	山林農場 # Woodland Farm #	粉嶺鶴藪圍 (近燈柱 VA1248) 22°30'26.3"N 114°10'37.4"E	小巴 Minibus No. 52B 由 粉嶺站 至 鶴藪涼亭站 From: Fanling To: Hok Tau Pavilion	3542 5231 9227 9895 Web, FB	星期一至日 Mon to Sun 0900 - 1700
3	水糧莊 # Hydrogro Company Limited #	打鼓嶺下山雞乙圓茶壺 (近燈柱 AD9983) 22°31'27.2"N 114°09'28.8"E	巴士 Bus No. 79K / 小巴 Minibus No. 52K 由 粉嶺站 至 坪輋花園站 From: Fanling To: Ping Che Garden	6359 6193 9077 5589 Web, FB, IG	星期一至六 Mon to Sat 0900 - 1700
4	天樂農莊 # Tin Lok Organic Farm #	八鄉水盞田村 (近燈柱 VD0141) 22°25'18.7"N 114°04'54.7"E	小巴 Minibus No. 72 由 錦上路站 至 元崗村站 From: Kam Sheung Road To: Yuen Kong Tsuen	9785 9481 FB	星期一至日 Mon to Sun 0900 - 2100
5	富琴有機火龍果農莊 # Fu Kam Organic Farm #	上水古洞鐵坑村 5 號 22°30'43.0"N 114°05'27.0"E	小巴 Minibus No. 17 由 上水站 至 洲頭站 From: Sheung Shui To: Chau Tau	6490 9268	星期一至日 Mon to Sun 0900 - 1800
6	立體生產實驗農場	粉嶺鶴藪村鶴藪排 (近燈柱 VA6293) 22°30'23.3"N 114°10'37.4"E	小巴 Minibus No. 52B 由 粉嶺站 至 鶴藪村站 From: Fanling To: Hok Tau Tsuen	9307 6802	星期一至日 Mon to Sun 0900 - 1600
7					
8					
9					
10					

需要預約 Reservation is required Web: Webpage 網頁 FB: Facebook 專頁 IG: Instagram 帳戶





重要事項 Important Notes

- 1. 此名單的順序按加入「農+樂」農場計劃的先後排列,並不代表有關農場的評級。
 - The sequence of this list is arranged in chronological order according to the date of joining the "Agri enJoy" Scheme, and does not represent any ranking of the farms.
- 2. 遊客到訪「農+樂」農場前請先向有關農場了解最新資訊及預約安排。
 - Visitors are advised to obtain the latest information and booking arrangement from the "Agri enJoy" farm(s) concerned before visiting.
- 3. 漁農自然護理署(漁護署)有權隨時刪除、暫時停載或編輯此名單上的各項資料而無須給予任何理由。
 - The Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) is entitled to delete, suspend or edit all information on this list at any time without giving any reason.

免責聲明 Disclaimer

漁農自然護理署提供的「農+樂」農場資料,只供一般參考之用,不能用作商業用途。本署已盡量確保此名單所載的資料準確,但由於部分資料乃由外界提供,本署不會就其適用性、準確性、完整性及可靠性作任何保證,亦不會對此名單的資料承擔法律責任或其他責任(不論有關責任是如何引致的)。對於由此名單所載的任何資料引致的或與其有關連的任何損失或損害,本署概不負責。列載於此名單的農場及其產品和服務並不等於它們已獲得本署的保證或認可。

The information of the "Agri enJoy" farms is compiled by the Agriculture, Fisheries and Conservation Department for non-commercial use and general information only. While every effort has been made to ensure the accuracy of the information contained in the list, some of the information in the list has been provided by external sources. The AFCD will not accept any responsibilities for its applicability, accuracy, integrity and reliability, and also accepts no responsibility or liability (howsoever caused) for the information contained in the list. The AFCD is not responsible for any loss or damages whatsoever arising out of or in connection with any such information in the list. Inclusion of farm information on this list does not mean that the farm and its products and services are guaranteed or accredited by AFCD.

